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Beantwoording van de vragen:
Vraag:
Er staan een aantal aanbevelingen in en wat vragen die gedaan moeten worden of verzoeken om te organiseren, 
waaronder de actualisatie in de vorm van de welstandsnota, het uitbouwen van een integrale advisering in een nieuwe 
adviescommissie omgevingskwaliteit, een oproep aan de gemeente, en wij zouden het heel leuk vinden om de heer 
Anthony Tom van MooiSticht te vragen om dit een keer toe te komen lichten en het college willen vragen: Op welke 
manier gaat het college invulling geven aan de vragen die in het stuk gesteld zijn.

Antw:
Op 4 april jl. is door middel van de presentatie en de toelichting van Ir Anthony Tom van MooiSticht ruim aandacht 
besteed aan de gestelde vragen.

In het kader van de Omgevingswet moeten een aantal verordeningen en regelingen worden aangepast, waaronder de 
Verordening op de gemeentelijke adviescommissie ‘Commissie Omgevingskwaliteit & Erfgoed Oudewater’. Deze ligt klaar 
om samen met de andere verordeningen en regelingen aan de gemeenteraad te worden voorgelegd.

De welstandsnota van 2010 is gedateerd en moet mede in het kader van de Omgevingswet geactualiseerd worden tot een
nota Omgevingskwaliteit. De voorbereidingen hiertoe worden opgestart en zal t.z.t. de raad worden voorgelegd.

De gemeente wordt opgeroepen om van gemeentelijke monumentenzorg echt een speerpunt in het beleid te maken. Op 
dit moment wordt gewerkt aan een beleidsnotitie met Uitvoeringsprogramma Erfgoed voor de komende jaren. Dat zal 
uiteraard ook het forum en de raad worden voorgelegd. Dit document speelt tevens in op de aanbevelingen van de 
Erfgoedmonitor van de Provincie.

Bijlagen:
Geen
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